

Recommended use: Proteolytic enzyme. Helps to reduce symptoms such as pain, quantity of secretion, inability to perceive smell and stuffy nose from ear, nose and/or throat infections. Mucolytic enzyme that helps break down mucous. Helps reduce and/or relieve postoperative cheek swelling and/or pain after dental surgery.

Medicinal ingredients: Each capsule contains: Serrapeptase (120,000 Serratiopeptidase units) . . . 58 mg

Non-medicinal ingredients: Maltodextrin, hydroxypropylmethylcellulose, methacrylic acid copolymer.

Recommended dose (adults): Take 1 capsule once per day. Take 2 hours after a meal.

Recommended duration of use: Consult a health care practitioner for use beyond 7 days.



246-011
Only available from
health care professionals.
Seulement disponible via
un professionnel
de la santé.



Serrapeptase

Pain & Swelling Relief
Soutien pour la douleur et l'inflammation
120,000 SU/US

60 CAPSULES/
GÉLULES



NPN 80084599

Peel here for more information.
Tirer ici pour plus de renseignements.



Caution/warnings: If symptoms persist or worsen, discontinue use and consult a health care practitioner. If you are pregnant or breastfeeding, consult a health care practitioner prior to use.

If you have a gastrointestinal lesion/ulcer, are taking anticoagulant/blood thinner or anti-inflammatory medication, or are having surgery, consult a health care practitioner prior to use.

Known adverse reactions: Hypersensitivity/allergy has been known to occur; in which case, discontinue use.

Store in a tightly closed, light-resistant container in a cool, dry place.

Safety sealed for your protection. Do not use if seal is broken or missing.

Distributed by/Distribué par:

Biomed International Products Corp.
102 - 3738 North Fraser Way,
Burnaby, BC, V5J 5G7 Canada
1-800-665-8308 | biomedicine.com

L:

Exp:

Usage : Enzyme protéolytique. Aide à réduire les symptômes tels que la douleur, la quantité de sécrétions, la perte de sensibilité de l'odorat et la congestion nasale causées par les otites et les infections du nez et de la gorge. Enzyme mucolytique qui aide à évacuer le mucus. Aide à réduire et/ou soulager le gonflement des joues et/ou la douleur après une intervention chirurgicale dentaire.

Ingrédients médicinaux : Chaque gélule contient : Serrapeptase (120 000 unités de serratiopeptidase) 58 mg

Ingrédients non médicinaux : Maltodextrine, hydroxypropyl méthylcellulose, copolymère d'acide méthacrylique.

Posologie (adultes) : Prendre 1 capsule une fois par jour. Prendre 2 heures après un repas.

Durée d'utilisation : Consulter un professionnel de la santé pour une utilisation qui excède 7 jours.

Mises en garde : Si les symptômes persistent ou s'aggravent, cesser l'usage et consulter un professionnel de la santé. Si vous êtes enceinte ou allaitez, consultez un professionnel de la santé avant usage.

Si vous avez des lésions/ulcères gastro-intestinaux, ou vous prenez des anticoagulants ou des médicaments anti-inflammatoires, ou vous avez une intervention chirurgicale planifiée, consultez un professionnel de la santé avant usage.

Effets secondaires connus : Une hypersensibilité/allergie peut se manifester. Dans un tel cas, cesser l'emploi.

Entreposer dans un contenant bien fermé et résistant à la lumière dans un endroit frais et sec.

Sceau de sécurité pour votre protection. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est brisé ou manquant.